
PP上海赛科S2040食品级聚丙烯

产品名称 PP上海赛科S2040食品级聚丙烯

公司名称 东莞市华韵塑胶原料有限公司

价格 12.00/kg

规格参数 品牌:高韧性
型号:食品级
产地:上海

公司地址 东莞市樟木头镇奥园塑金国际8栋214

联系电话 0769-87600377 13556776933

产品详情

PP上海赛科S2040食品级聚丙烯

PP 聚丙烯 百折胶 软胶 BX3900 韩国SK  医用级 抗冲击 嵌段共聚

PP 聚丙烯 百折胶 软胶 BH3820 韩国SK  家用电器-小家电 汽车部件 家用日

PP 聚丙烯 百折胶 软胶 T131N 韩国SK 薄膜级高滑爽 透明性 低温热粘合性

PP 聚丙烯 百折胶 软胶 RX5200 韩国SK 包装容器-塑料容器高透明度 高光泽

PP 聚丙烯 百折胶 软胶 H238W 韩国SK 薄膜级具有的耐热性 弯曲性 和塑性

PP 聚丙烯 百折胶 软胶 H350F 韩国SK一般注射用

PP 聚丙烯 百折胶 软胶 R680F 韩国SK 具有优越的挤出加工性 粘贴性 物性和耐热性 

PP 聚丙烯 百折胶 软胶 H380F 韩国SK 高流动性 

PP 聚丙烯 百折胶 软胶 R520M 韩国SK 高透明 高光泽

PP 聚丙烯 百折胶 软胶 H680F 韩国SK 粘合性 刚性 光泽性

PP 聚丙烯 百折胶 软胶 H236W 韩国SK 薄膜级透明度 挺度

PP injection molded products used in packaging, containers, storage boxes and large containers. At present, the
turnover box is mainly produced by copolymerized PP and HDPE, with good rigidity, hardness, dimensional stability,



chemical resistance. PP is used to manufacture and transport large-scale 500K9 and 1500k9 goods in foreign
containers. PP blow molding products, such as bottles, boxes, cans for food, cleaning agents, shampoo, medicine and
other packaging. In addition, and is also a fast-growing product, used in place of cotton, hemp and paper rope. The
development level of automobile industry, one of the important indicators is the proportion of the use of plastics.
There are many kinds of plastics used in automobiles, such as PE, PP, PVC, ABS, PA, PC, PET, PBT, polyurethane,
etc. . Pp for automotive inner and Outer Parts and engine hood inner parts. There are headboard, accelerator pedal,
door liner, door trim, steering wheel, seat belt, seat back, heating / air-conditioning pipe, luggage rack, etc. , window
frame, Steering Column Sleeve, Tool Box, spare frame, engine hood, radiator blades, casing, battery tank, water tank
cover, horn, car heating system and parts. In the electrical and electronic industries, polypropylene can be used to
make television sets, refrigerators and drawers, buckets and water wheels in washing machines, as well as air
conditioners, vacuum cleaners, and electric fans, and so on each kind of small electrical appliances chassis and the
spare parts.
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